
 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Solvändan  
den 18 januari 2024 , Eken 

 
Närvarande:  Ordf  Anders Bergzén, Bertil Johansson, Kerstin Eriksson, Lena Sjölinger, 
Gunnel Nyberg, Bengt Jönsson, Barbro Knutsson, Ann-Katrin Strömblad Ekwall, Kennet 
Nyberg, Githa Dagmalm, Per-Olof Ohlsson  
 
Adjungerad:  Leif Yngvesson, valberedningens ordförande 
 

§ 1.  Mötet öppnas. 
 
Ordf Anders Bergzén öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

§ 2.  Godkännande av dagordningen 
 
Dagordningen godkändes. Bilaga 1
   

§ 3.  Godkännande av protokoll från föregående möte 
 
Kommentar till § 5A: Bengt Jönsson och Ami Bachér har ännu inte haft något möte med PRO 
om rumsfördelningen då vi inte vet hur stor hyreshöjningen blir och vilka åtgärder som 
behöver göras i de två rummen samt vem gör vad? 
Anders Bergzén har låtit Ocab undersöka ”gula rummet” och det har framkommit att det är 
fukt dels i golv på ett ställe och även i vägg. Kommer att åtgärdas.   
I övrigt godkändes protokollet och lades till handlingarna. 
 

§ 4.  Inkomna skrivelser 
 
A. Senioren 
Enligt reportage i Senioren verkar vävning komma i ropet igen. Kontanta medel för betalning 
bör finnas i samhället.  
B. Förbundet SPF 
Tillsammans – mindre ensam är ett återkommande ämne i Förbundets nyhetsbrev.  
Smart senior – en app man kan anmäla sig till för att få en del förmåner.  
Inga medlemskort kommer att skickas ut i tidningen Senioren som gjorts tidigare. Nu får 
varje enskild SPF-förening beställa gratis från  Förbundet. Kommer att informeras på 
månadsmöte, hemsida, facebook.  
C. Kalmar distriktet   
Statistik från App-bolaget hur SPF-appen besöks och Solvändan ligger bra till av distriktets 
föreningar.  
DM i boule 21 maj i Tjustby – Annika Cullin eller Ove Widell får ta tag i detta.  
 
 
 



 
 

§ 5. Rapporter/information/annonsering 
 
A. Valberedningen   
Leif Yngvesson gick igenom förslag till nya ledamöter i styrelse, Ekengrupp, KPR m fl. 
B. Eken-grupp 
Diskussion utifrån den av Eken-gruppen inlämnade skrivelsen. SPF och PRO kommer att 
träffa David Idermark 22 januari kl 10 för att bl a diskutera den kommande hyran. Från SPF 
deltar ordf Anders Bergzén, vice ordf Bengt Jönsson och kassör Lena Sjölinger.  
Ekonomi: 
Inför årsmötet gick vi igenom budget 2023/utfallet 2023 gentemot utfallet 2022, preliminära 
balansräkningen och bowls kostnader. Ekonomin är god.  
Eken: 
På kontot 22700 kr.  
 

§ 6. Planering månadsträffar/fester/sammankomster m.m. 
 
A. Årsmötet 
Tre styrelsemedlemmar kan inte närvara vid årsmötet. Annonser i Ölandsbladet, 
Barometern, hemsida, facebook och affischer. Anmälan kommer att underlätta beställningen 
av det vi bjuder på.  Sångkör, parentation och ordförande har tillfrågats. Sammanställning av 
verksamhetsberättelsen och rapporter pågår.  
B. Träff PRO 
Se § 5B 
 

§ 7. Policyfrågor/styrelse/kommittéer/cirklar/aktiviteter 
 
A. Uppdrag åt kommunen 
För att få ner hyreskostnaden för Eken kommer förslag från David Idermark om 
motprestation tex att vara behjälplig i vallokaler och som rösträknare? Möte den 23 januari 
kl 15.  
B. Bingo 
Kommer att genomföras i januari, två gånger i mars. Medhjälpare behövs och efterlysning 
kan göras på månadsmötet och på facebook.  
C. Kalender/aktiviteter 2024 
Gicks igenom vid förra mötet. Reseinformation den 1 mars.  
 

§ 8. Medlemsrekrytering/medlemsregister 
Idag 985. Återstår att se efter januari månads utgång hur många som inte betalt in sin avgift.  
 

§ 9. Övrigt  
Resan till musikalen Änglagård kommer att köras 17-18 april, sista anmälningsdag 9 februari.  
Ett tack har mottagits från två ukrainska familjen på Elvan som tack för julklappen.  
 

§ 11. Mötet avslutas 
 
Ordf Anders Bergzén tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 



 
 

 
Nästa  styrelsemöte är  den 8 februari  kl 9:30    
  
 
 
 
Anders Bergzén Gunnel Nyberg 
Ordförande Sekreterare 
 

    


